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Protokół nr 35/2013 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 21 maja 2013 r.  

w godz. 15
30 

– 17
00 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
 

1/ Tadeusz Zamaro - przewodniczący Komisji, 

2/ Krzysztof Ołowniuk - wiceprzewodniczący Komisji, 

3/ Adam Kacprzyk, 

4/ Włodzimierz Marczewski,  

5/ Leszek Perkowski, 

6/ Stanisław Sieczkowski, 

7/ Mariola Szczypiń. 
 

Nieobecna: Agnieszka Rzatkowska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 

1/ Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

2/ Aleksandra Muszczynko – dyrektor SOS-W nr 1 w Suwałkach, 

3/ Tomasz Łazarski – dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni,  

4/ Adam Żywiczyński – Miejski Konserwator Zabytków, 

5/ Małgorzata Włoskowska – naczelnik Wydz. AGP, 

6/ Andrzej Kordowski  kierownik referatu w Wydz. GR, 

7/ Eugeniusz Przybysz – naczelnik Wydz. OSGK, 

8/ Maciej Sieniawski – główny specjalista w Wydz. AGP. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Zamaro, który powitał zebranych i nadmienił,  

że porządek posiedzenia wraz z materiałami członkowie Komisji otrzymali. Radni nie wnieśli 

uwag, wobec czego został przyjęty następujący porządek posiedzenia:  

 

1. Przyjęcie protokołów nr 29/2013 z dnia 22 stycznia 2013 r. i nr 34/2013 z dnia  

17 kwietnia 2013 r. posiedzeń Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Suwałkach.  

2. Zaopiniowanie wniosków w sprawie przyjęcia do planu sprzedaży działek będących 

własnością Miasta Suwałk oraz działki będącej własnością Padma Art. Spółka z o.o. -

- spółka komandytowa. 

3. Zaopiniowanie wniosku Stowarzyszenia – Aktywni Tak Samo w Suwałkach w sprawie 

dokonania zmian w umowie użyczenia oraz jej wydłużenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych w rejonie GPZ „Reja” w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych ochroną  

na terenie Miasta Suwałki. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualizacji „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Miasta Suwałki”. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 

Miasto Suwałki w charakterze partnera do projektu „III Etap poprawy 

infrastruktury stref przemysłowych w litewsko-polskim regionie transgranicznym”. 

9. Informacja z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres  

od 01.01.2012 r. do 31.12.2012 r. 

10. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1. 

Przyjęcie protokołów nr 29/2013 z dnia 22 stycznia 2013 r. i nr 34/2013 z dnia  

17 kwietnia 2013 r. posiedzeń Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Suwałkach.  

 

Tadeusz Zamaro poinformował, że protokoły z poprzednich posiedzeń Komisji Strategii  

i Rozwoju Gospodarczego zostały sporządzone i zapytał radnych o ewentualne uwagi  

i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeżeń, wobec czego stwierdził, że protokoły zostały 

przyjęte przez Komisję. Poinformował również, że protokoły z posiedzeń Komisji  

są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  

 

 

Ad pkt. 2. 

Zaopiniowanie wniosków w sprawie przyjęcia do planu sprzedaży działek będących 

własnością Miasta Suwałk oraz działki będącej własnością Padma Art. Spółka z o.o - 

- spółka komandytowa. 

 

Łukasz Kurzyna omówił przedłożone wnioski w sprawie przyjęcia do planu sprzedaży 

działek. 

  

 Radni nie zgłosili uwag i nie mieli pytań, więc Tadeusz Zamaro poddał kolejno  

pod głosowanie następujące wnioski: 
 

1/ wniosek w sprawie przyjęcia do planu sprzedaży działek będących własnością Miasta 

Suwałk ozn. nr. geod. 32502/1 i 32494/1 łącznej powierzchni 0,0068 ha, położone  

w Suwałkach przy ul. Nowosądeckiej – sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej nr 32510. 

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Głosowanie nad wnioskiem: 

za pozytywną opinią głosowało - 7 radnych, 

przeciw     - 0, 

wstrzymał się od głosu  - 0. 

 

     Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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2/ wniosek w sprawie przyjęcia do planu sprzedaży działki nr 32849/1 o powierzchni 0,1241 ha 

– zamiana na działkę 32850/3 o powierzchni 0,3324 ha, będącą własnością Padma Art. 

Spółka z o.o. – spółka komandytowa.  

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało - 7 radnych, 

przeciw     - 0, 

wstrzymał się od głosu   - 0. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 3. 

Zaopiniowanie wniosku Stowarzyszenia – Aktywni Tak Samo w Suwałkach w sprawie 

dokonania zmian w umowie użyczenia oraz jej wydłużenia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Łukasz Kurzyna omówił przedłożony wniosek. 

 

 Radni nie zgłosili uwag i nie mieli pytań, więc Tadeusz Zamaro poddał pod 

głosowanie powyższy wniosek. 

 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało - 7 radnych, 

przeciw     - 0, 

wstrzymał się od głosu   - 0. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  

 

Ad pkt. 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych w rejonie GPZ „Reja” w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. 

  

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 

przeciw       – 0, 

wstrzymało się od głosu    – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w rejonie GPZ „Reja” w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad pkt. 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Adam Żywiczyński zreferował przedłożony projekt uchwały. 

  

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych, 

przeciw      – 0, 

wstrzymało się od głosu   – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji  

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane  

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych ochroną na terenie Miasta 

Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Adam Żywiczyński zreferował przedłożony projekt uchwały. 

 

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych, 

przeciw      – 0, 

wstrzymało się od głosu   – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych ochroną  

na terenie Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Miasta Suwałki”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. Podkreślił, że ustawa – Prawo 

energetyczne do zadań własnych gminy w zakresie zaopatrzenia w ciepło, energie elektryczną 

i paliwa gazowe nakłada na gminę obowiązek opracowania założeń do planu zaopatrzenia  



5 
 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na obszarze gminy. Projekt założeń należy 

aktualizować co najmniej raz na trzy lata. 

 

Włodzimierz Marczewski zapytał, czy oprócz firm odbiorcy indywidualni będą mogli 

również korzystać z sieci gazowej budowanej przez Mazowiecką Spółkę Gazownictwa? 

 

Łukasz Kurzyna odpowiedział, że intencją Mazowieckiej Spółki Gazownictwa jest budowa 

sieci gazowej w kierunku zakładów znajdujących się w strefie ekonomicznej oraz osiedli 

mieszkaniowych, m.in. przy ulicy Jagiełły, Powstańców Wielkopolskich, Buczka. 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego 

przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 

przeciw     – 0, 

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie aktualizacji „Założeń  

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Miasta Suwałki”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto 

Suwałki w charakterze partnera do projektu „III Etap poprawy infrastruktury stref 

przemysłowych w litewsko-polskim regionie transgranicznym”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych, 

przeciw      – 0, 

wstrzymało się od głosu   – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia Gminy Miasto Suwałki w charakterze partnera do projektu „III Etap poprawy 

infrastruktury stref przemysłowych w litewsko-polskim regionie transgranicznym”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 9. 

Informacja z działalności Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach za okres od 01.01.2012 r. 

do 31.12.2012 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Stanisław Sieczkowski zapytał, czy Zarząd Dróg i Zieleni ma wystarczająco dużo urządzeń  

i maszyn, żeby wykonywać zadania, które zostały mu powierzone? 
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Tomasz Łazarski odpowiedział, że dzięki dotacji z Unii Europejskiej wymieniono część 

samochodów ciężarowych używanych głównie w zimie. Stare samochody, w miarę 

możliwości finansowych, są na bieżąco remontowane. W roku bieżącym zakupiono dwa 

samochody specjalistyczne na potrzeby bieżącego utrzymania czystości w mieście.  

W najbliższych latach będzie potrzeba wymienienia sprzętu ciężkiego używanego podczas 

akcji zimowych.  

  

 Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań, wobec czego Informacja… została 

przyjęta. 

 

 

Ad pkt. 10. 

Wolne wnioski. 

 

Tadeusz Zamaro nadmienił, że w dniu 26 kwietnia br. wpłynęło do Biura Rady Miejskiej  

w Suwałkach pismo Ryty Mitros dotyczące opłaty za odbiór śmieci, którego kopię radni 

otrzymali (kopia pisma stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

Łukasz Kurzyna zreferował proces wdrażania nowego systemu gospodarowania odpadami  

w Mieście. Wyraził zadowolenie z dobrego odzewu ze strony mieszkańców, którzy  

w większości złożyli deklaracje.  

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, w związku z tym po wyczerpaniu 

porządku, Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  

 

        Przewodniczący Komisji 

        Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

        Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

        Tadeusz F. Zamaro  

 

Protokołowała 

Katarzyna Gałazin 
 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 


